

Title (en)

Portable room heater.

Title (de)

Transportabler Raumheizofen.

Title (fr)

Appareil de chauffage transportable.

Publication

**EP 0105396 A2 19840418 (DE)**

Application

**EP 83109236 A 19830917**

Priority

DE 3236242 A 19820930

Abstract (en)

In this portable room heater (1) for solid fuels, an internal heater (2) is surrounded by a housing (3) made of sheet metal, cast iron or ceramic components. In order to increase the heating capacity of such a room heater (1) without great expense and without additional space requirement, a free space (7), in which an electric heating element (8) is arranged, is formed between the internal heater (2) and the housing (3).

Abstract (de)

Bei diesem transportablen Raumheizofen (1) für feste Brennstoffe ist ein Innenofen (2) von einem Gehäuse (3) aus Blech, Gußeisen oder keramischen Bauteilen umschlossen. Um die Heizleistung eines solchen Raumheizofens (1) ohne großen Aufwand und ohne zusätzlichen Platzbedarf zu erhöhen ist zwischen dem Innenofen (2) und dem Gehäuse (3) ein Freiraum (7) gebildet, in dem ein elektrisches Heizelement (8) angeordnet ist.

IPC 1-7

**F24C 1/02**

IPC 8 full level

**F24C 1/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**F24C 1/02** (2013.01 - EP US)

Cited by

FR2610089A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0105396 A2 19840418; EP 0105396 A3 19850123; DE 3236242 A1 19840405**

DOCDB simple family (application)

**EP 83109236 A 19830917; DE 3236242 A 19820930**